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Tid:  Mandag 29.10.2018 kl 2000-2100 
Sted:  Tronbøl Grendehus 
 

President Sigvardt ønsket velkommen til kveldens møte, spesielt til kveldens eksterne 
foredragsholder Harald Holt. Litt orientering fra yrkesmessa 22.10. Meget med fornøyd med utført 
arbeid av alle som bidro og stor takk til disse. Nevnte et foredrag under messa som flere burde ha 
hørt. Som vanlig leste han et dikt, denne gangen bl a om snekring. 
 

Bursdager siden sist; Alf 70 år 24.10. 

3-minutter: 
v/Arne som takket medlemmene for innsatsen på yrkesmessa. Noen tanker om videre yrkesmesser. 
Et samarbeide med Kongsvinger RK kan være aktuelt. Samarbeidet med Soroptimistene fungerte 
meget bra. Noen tanker også om medlemsrekruttering til vår klubb. 
v/Rolf om sin deltagelse som tilhører under helgens musikkfestival ”Musikk ved Glomma”. Meget 
godt fornøyd, særlig fremhevet han åpningskonserten på Skogtun. Stor takk til de av Odal RKs 
medlemmer som bidro til gjennomføring av festivalen. Litt om yrkesmessa, meget fornøyd med 
gjennomføring av denne. 
v/Alf som takket for oppmerksomheten på sin 70 årsdag. Leste fra/viste en utgave fra Glåmdalen fra 
september 1945. 
   
Harald Holt om årets høstonn med fokus på poteter. 
Harald bor på og drifter gårdsbruket Aulihagen på Oppstad. I tillegg til poteter også kornproduksjon, 
barnehagedrift samt jobb på landbruksskolen på Hvam. Ca 1 m lavere vannstand i år enn i flomåret 
1995. Behov for mye vanning under siste tørkesommer. Dårlige utsikter til god avling. Gamle 
vanningsanlegg ble oppdatert og benyttet i stort monn. For egen del var han relativt fornøyd med 
resultatet. Litt om grunnvannsreserver. Store variasjoner i området i kvaliteten på potetene, viktig 
med mye vanning og tørkesterk jord. Usikker på kvaliteten på potetene på lager, med de mulige 
sykdommer som kan oppstå. Litt om matpotet kontra industripotet. Innspill fra salen og spørsmål 
som ble godt besvart av Harald. 
 
Harald H om årets høstonn med fokus på korn.     
Ift normalår antydet ca 70% avling på Østlandet. Tall fra lokal silo i år; mottatt ca 14.000 tonn (17.000 
tonn i fjor). Dyrking på siltjord ga forholdsvis god avling. Dårlig avling langs Glomma. Litt 
avlingshistorikk fra de siste år. Brukbar avling i Ringsaker pga det spesielle klimaet ved Mjøsa, 
eksempler fra andre steder ble også nevnt. Litt om melkeroboter og drift av disse. Mye halm ble solgt 
i år selv om den inneholder begrenset forkvalitet. Må tilsettes ammoniakk og må lutes. Litt om 
metangasser fra kyr. Behov for kraftfor. Ca ½-parten av jordbruksarealet i Sør-Odal er bortleid. Litt 
om utviklingstendenser; mot større enheter. Robot-/GPS-teknologi med elektronisk styring utvikles. 
Litt om rekruttering til landbruket.  
 
Skarnes, 30.10.2018 
Vidar B  


